

2010 MEMBERSHIP APPLICATION FORM

We are a non-profit organization that promotes the safe and responsible use of pyrotechnics and fireworks through education and communication. We accomplish our mission through:

Education: Newsletter
• Articles that teach safe, efficient and practical techniques.

Communication: Website
• Listing of various display jobs across the country.
• Calendar of Events (Displays, Courses, Conventions, etc.)

Promotion: Annual Convention and Meetings
• National meetings of all those involved in the field
• Seminars, Demonstrations and Trade Show

MEMBERSHIP TYPE	FEE	DESCRIPTION
Corporate Member	\$250	Includes: 4 company representatives at any CFA Event, 1 Vote, 1 Newsletter, 1 listing in the CFA Yellow Pages Directory, 1/8 page Black + White Advertisement in all CFA Newsletters and Event discounts.
Full Member	\$50	Includes: Voting privileges, Newsletter, CFA Event discounts, and a listing in the CFA Yellow Pages Directory.
Associate Member	\$25	Includes: Discounts on CFA events. Non-Voting member, no Newsletters, no Listing.
Newsletter Only	\$25	Includes: Receives only Newsletter. No Vote, no Listing, no discounts on CFA Events.

Privacy Permission:

1. Can the CFA share your contact information shared with other members who request it? **YES NO**
2. Would you like your information added to a public membership directory? **YES NO**
The directory is useful for those who want to promote their services or products to the public

Name: _____ DATE: _____

Company: _____

Address: _____

Phone: _____ Fax: _____

Email: _____

Delivery method for the CFA Newsletter: Email Mail

MEMBERSHIP EXPIRES DECEMBER 31ST, 2010

Please Make Cheques Payable to: **The Canadian Fireworks Association**
www.canadianfireworks.org (519) 942-9339
127 Manville Road, Unit#2, Scarborough, ON, M1L 4J7
Signup to the Email chat group: <http://www.fireworkstalk.ca/>

FORMULAIRE D'APPLICATION 2010

Nous sommes une association sans but lucratif promouvant l'utilisation sécuritaire et responsable de pièces pyrotechniques grâce à l'éducation et la communication.
Nous accomplissons notre mission au moyen de :

Education: Circulaire
• Articles enseignant les techniques sécuritaires et efficaces.

Communication: Site Web
• Répertoire des offres d'emploi à travers le pays.
• Calendrier des événements. (spectacles, classes, conventions, etc.)

Promotion: Convention annuelle et réunions.
• Réunion nationale de tous les intervenants de l'industrie
• Séminaires, démonstrations et foires commerciales

TYPE DE MEMBERSHIP	FRAIS	DESCRIPTION
Corporatif	\$250	Inclus: Admission de 4 représentants aux réunions de l'ACP, 1 vote, 1 circulaire, 1 inscription dans l'annuaire ACP, Publicité 1/8 pages dans la circulaire et rabais pour les événements spéciaux.
Individuel	\$50	Inclus: Droit de vote, circulaire, rabais pour les événements spéciaux. , 1 inscription dans l'annuaire ACP.
Associé	\$25	Inclus: Rabais pour les événements spéciaux . Membre non-votant.
Circulaire seulement	\$25	Inclus: Abonnement à la circulaire seulement.

Confidentialité Autorisation:

1. Pussions-nous partager vos informations avec d'autres membres qui en font la demande? OUI NON
2. Voulez-vous que vos informations ajoutées à un répertoire des membres du public? OUI NON
Le répertoire est utile pour ceux qui veulent promouvoir leurs produits ou services au public

Nom: _____ DATE: _____

Compagnie: _____

Adresse: _____

Télé: _____ Fax: _____

Email: _____

Mode de réception préféré pour la circulaire: __ Courrier __ email

LE MEMBERSHIP PREND FIN LE 31 DECEMBRE 2010

Please Make Cheques Payable to: **The Canadian Fireworks Association**
www.canadianfireworks.org (519) 942-9339
127 Manville Road, Unit#2, Scarborough, ON, M1L 4J7
Signup to the Email chat group: <http://www.fireworkstalk.ca/>